
BR.0002.4.2011  

P R O T O K Ó Ł  NR   VI/11 
Z VI SESJI RADY GMINY STARE BABICE 

która odbyła się w  dniu 28 kwietnia 2011r.  
 
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 

Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   

Rozpoczęcie obrad:  godz. 15:00 

Zakończenie obrad: godz. 16:25 

Stan radnych:  15 

Obecnych na sesji:  15  

 

W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek      Wójt Gminy 
2. Wiesława Wojtachnio   Sekretarz Gminy  
3. Lidia Engler     Kierownik Referatu Finansowo-Księgowego 
4. Grażyna Siemiątkowska  Kierownik Referatu Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami  
5. Jolanta Pieńkowska   Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji Gminy  
6. Krzysztof Bugla     Radca Prawny 
7. Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności  

 
1. Otwarcie sesji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady VI sesji Rady Gminy Stare 
Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada 
gminy może obradować i podejmować uchwały. 
Powitał gości, sołtysów i radnych.  

 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek 
obrad.   Spytał czy są wnioski do zmiany porządku obrad. 

 
Radny A. Kotwicki w związku z ustaleniami na wspólnym posiedzeniu Komisji złożył wniosek 
o zdjęcie z porządku obrad punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 
wysokości stawek procentowych opłaty adiacenckiej z tytułu budowy infrastruktury 
technicznej  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek o zmianę w porządku obrad. 
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 11 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”,  przy obecności 13 radnych (1 radny nie brał udziału w głosowaniu) 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 
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2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółów z IV i V  sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Sprawozdanie Wójta z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 

rok 2010. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gminnej stanowiącej 

działki o nr ew.844/3, 844/6 i 513/1 położonej we wsi Klaudyn, gmina Stare Babice. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie najmu w drodze przetargu nieruchomości 

oznaczonej nr ew.60/2 stanowiącej własność gminy położonej we wsi Babice Nowe. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania dotychczasowych 

taryf za dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków w gminie Stare Babice na okres do 
31 maja 2012r. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na rok 
2011. 

12. Zapytania radnych. 
13. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zakończenie obrad.   
 

3. Przyjęcie protokółów z IV i V sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali projekty protokołów z IV  i V 
sesji Rady Gminy. W protokóle zostały poprawione błędy stylistyczne i literowe, które nie 
mają wpływu na merytoryczną treść. Wyłożony na sesji protokół zawiera poprawki.  
 

Radni jednogłośnie w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z IV sesji rady gminy, przy 

obecności 13 radnych.  

 
Radni jednogłośnie w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z V sesji rady gminy, przy 

obecności 13 radnych.  

 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że po V sesji: 

− wystąpił do Prezesa Sądu Okręgowego o zwiększenie liczby ławników wybieranych przez 
Radę Gminy Stare Babice na kadencję 2012-2015 w stosunku do kadencji 2008-2011, 
(Prezes Sądu ustalił dla naszej gminy liczbę wybieranych ławników na kadencję 2008-
2011 w ilości 4 osób, w poprzedniej kadencji 2004-2007 wybieranych było 15 ławników), 

− otrzymał od 6 radnych wniosek o następującej treści: „w przypadku wprowadzania 
autopoprawek do projektów uchwał przed posiedzeniem Rady Gminy (sesji) lub 
posiedzeniem Komisji, autopoprawki należy składać pisemnie i szczegółowo omówić 
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różnice (wskazać rozbieżności) do projektów dostarczonym radnym zgodnie z § 21 ust. 4  
i ust. 5 Statutu Gminy Stare Babice. Rozumiemy, że wprowadzenie poprawek do 
projektów uchwał czasami bywa niezbędne, a przygotowanie i omówienie ich w wyżej 
wymieniony sposób zwiększy transparentność i ułatwi radnym podejmowanie decyzji, 
szczególnie tym którzy zasiadają w Radzie Gminy po raz pierwszy”, z powyższym 
wnioskiem zapoznał Wójta, 

− po otrzymaniu pisma od Komisji Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej,  
żeby projekt sztandaru, insygniów gminy i logo gminy opracować przy współpracy 
Instytutu Heraldycznego lub Komisji Heraldycznej, z uwagi że wzory symboli powinny być 
ustanowione zgodnie z zasadami heraldyki i weksylologii oraz z miejscową tradycją 
historyczną, skontaktował się telefonicznie z Prezesem Instytutu Heraldyczno-
Weksylologicznego z Panem Alfredem Znamierowskim, który jest także członkiem Komisji 
Heraldycznej przy Ministrze do spraw administracji publicznej, po rozmowie Pan 
Znamierowski stwierdził, że herb gminy jest niezgodny z zasadami heraldyki, poza tym 
nie ma kwerendy historycznej, wszystkie projekty które będą uwzględniały 
dotychczasowy herb uzyskają negatywną opinię komisji heraldycznej, herb w 1998 roku 
był opracowywane przez Fundację Heraldyczną, kwerenda historyczna wówczas nie była 
wymagana, Prezes tej Fundacji już nie żyje, w rozmowie telefonicznej dowiedział się, że 
pan Znamierowski wyraża chęć opracowania kwerendy historycznej, poprawienia herbu 
gminy, opracowania projektów: herbu, sztandaru, flagi, flagi-stolikowej, baneru, pieczęci, 
insygniów - łańcucha, koszt wyniósłby 10.000 zł, o  wniosku Komisji i o przeprowadzonej 
rozmowie z Panem Alfredem Znamierowskim poinformował Wójta,  

− otrzymał od Wójta wniosek w sprawie zwołania w trybie pilnym sesji Rady Gminy w 
sprawach: 1) podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia 
udzielane przez publiczne przedszkola prowadzone przez Gminę Stare Babice, 2) podjęcia 
uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Kwirynów, Stare Babice, Janów i Klaudyn – V sesję zwołał w dniu 7 
kwietnia 2011r., 

− otrzymał z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego odpis wniosku skarżącego Mariana 
Okręglickiego na uchwałę Rady Gminy Stare Babice z dnia 24 września 2009r. Nr 
37/316/09 w sprawie zaopiniowania projektu planu ochrony dla rezerwatu przyrody 
„Kalinowa Łąka” z prośbą o zawieszenie postępowania sądowego, Sąd prosi o zajęcie 
stanowiska w tej sprawie, z uwagi, że wykonanie uchwały powierzono Wójtowi  sprawę 
przekazałem Wójtowi, 

− otrzymał sprawozdanie z działalności Straży Gminnej za 2010 rok, sprawozdanie przekaże 
radnym, w miesiącu maju odbędzie się sesja na powyższy temat, 

− otrzymał do wiadomości pismo skierowane do radnego Pana Dariusza Sobczaka od 
Prezesa Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego „Eko-Babice” dotyczące wymiany sieci 
kanalizacji sanitarnej na tzw. Osiedlu Wojskowym w Kwirynowie, 

− uczestniczył w I Ogólnopolskiej Konwencji Przewodniczących Rad Gmin, Powiatów, 
Sejmików Województw na temat: Konsultacje projektu inicjatywy legislacyjnej 
Prezydenta RP „Ustawa o  wzmocnieniu udziału mieszkańców w samorządzie 
terytorialnym, współdziałaniu gmin, powiatów i województw oraz zmianie niektórych 
ustaw”, projekt ustawy obejmuje następujące zagadnienia:  

• rola organów stanowiących i kontrolnych w samorządach - ich 
przewodniczących, biur rady, 
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• konsultacje społeczne, 

• wysłuchanie obywatelskie, 

• interpelacja obywatelska, 

• obywatelska inicjatywa uchwałodawcza, 

• jednostki pomocnicze gminy-konferencja przewodniczących, 

• stowarzyszenia mieszkańców, 

• fundusz inicjatyw lokalnych, 

• lokalne fora debaty publicznej, 

• konwenty powiatowe i konwenty wojewódzkie, 

• współpraca terytorialna w samorządzie lokalnym; wspólny organ wykonawczy 
powiatu i miasta na prawach powiatu, 

• terytorialne związki gmin i powiatów,  

• zmiany ustaw ustrojowych samorządu terytorialnego. 
są zamierzenie, żeby ustawa  weszła w  życie od 1 stycznia 2012r 

− uczestniczył w posiedzeniach Komisji Rady Gminy, 

− podjął działania do zwołania VI sesji  Rady Gminy, 

− zwołał wspólne posiedzenie komisji w celu omówienia projektów uchwał do VI sesji Rady 
Gminy, 

− w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy, 

− w dniu dzisiejszym uczestniczyłem w Gimnazjum w obchodach Święta Konstytucji 3 Maja. 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt przedstawił informację o pracy w okresie między sesjami. Poinformował, że: 
- przeprowadził kolejną naradę ws. modernizacji linii NN i oświetlenia ul. Królowej 

Marysieńki, 
- uczestniczył w naradzie z przedstawicielami TP S.A. ws. możliwości zainstalowania 

monitoringu gminy, 
- brał udział w posiedzeniu zarządu Międzygminnego Związku Kampinos, 
- przeprowadził naradę z dyrekcją ANR w sprawie przeznaczenia i przyszłości gruntów 

agencyjnych znajdujących się na terenie gminy,  
- podpisał umowę z ARiMR ws. dofinansowania w wys. 130 tys. zł. pikniku rybnego, który 

odbędzie się w naszej gminie, 
- odbył naradę ze Starostą Powiatu Warszawskiego Zachodniego i Komendantem 

Powiatowym Policji ws. możliwości utworzenia prokuratury rejonowej w naszej gminie,  
- podpisał akt notarialny na zbycie nieruchomości gminnej w Zielonkach,  
- przeprowadził negocjacje z Zastępca Wójta Gminy Izabelin ws. ewentualnego 

porozumienia odnośnie uczęszczania dzieci naszej gminy do przedszkola w Laskach,  
- przeprowadził kolejną turę negocjacji z przedstawicielami i pełnomocnikami firmy 

Zambet ws. ewentualnej  ugody co do rozliczenia budowy przedszkola w Bliznem 
Jasińskiego,   

- przeprowadził kolejną naradę z radnymi i sołtysami oraz przedstawicielami ZTM ws. 
funkcjonowania i ewentualnych  korekt nowego układu komunikacji zbiorowej w gminie, 

- odbył spotkanie z sołtysem i mieszkańcami ul. Żurawiowe Mokradła w Kwirynowie ws. 
odwodnienia posesji leżących przy tej ulicy,  
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- przeprowadził naradę z przedstawicielami firmy doradczej Deloittle ws. możliwości 
odzyskania podatku VAT od niektórych inwestycji gminnych,  

- uczestniczył w pokazie nt. nowych rozwiązań w dziedzinie instalacji kolektorów 
słonecznych, 

- brał udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej Eko-Babice sp. z o.o. 
 
W dalszej części Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na II sesji. 
Poinformował, że Rada Gminy na IV sesji podjęła 12 uchwał, uchwały realizowane są 
następująco: 
- uchwała w sprawie przyjęcia na 2011 rok planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 
Gminę Stare Babice   
 - uchwała w trakcie realizacji,  
- uchwała w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Stare 
Babice 
 - uchwałą rozszerzono sieć przedszkoli publicznych w gminie, 
- uchwały  

- zmieniająca uchwałę w sprawie wniesienia aportu rzeczowego w postaci prawa 
własności gruntów oraz zamiany nieruchomości   
- w sprawie najmu części nieruchomości oznaczonej nr ew. 41 stanowiącej własność 
gminy położonej we wsi Wojcieszyn  

 - w sprawie nabycia gruntów położonych we wsi Babice Nowe   
 - uchwały w trakcie realizacji,  
- uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2008-2012 oraz zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład tego zasobu  

- uchwała przekazana do publikacji w dzienniku urzędowym, 
- uchwała w sprawie zawarcia porozumienia z Komendą Powiatową Policji dla Powiatu 
Warszawskiego Zachodniego 
 - uchwała zrealizowana,  
- uchwała w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki   

- z uwagi na nie wyrażenie zgody na wyodrębnienie środków stanowiących fundusz 
sołecki uchwała nie wymaga realizacji,  

- uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2011r.  
- uchwała w trakcie realizacji, przekazana do publikacji w dzienniku urzędowym,  

- uchwały w sprawie nadania nazwy drodze  
- położonej w Janowie   
- położonej w Babicach Nowych   
- położonej w Borzęcinie Małym  
 - uchwały przekazane do publikacji w dzienniku urzędowym.  

Rada Gminy na V sesji podjęła 2 uchwały, uchwały realizowane są następująco: 
- uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez publiczne 
przedszkola prowadzone przez Gminę Stare Babice    
- uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Kwirynów, Stare Babice, Janów i Klaudyn 
 - uchwały przekazane do publikacji w dzienniku urzędowym.  
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Następnie Wójt  poinformował o wydanych zarządzeniach:  

Zarządzenie Nr 40/2011   - w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
 Stare Babice na lata 2011-2020 

Zarządzenie Nr 41/2011 - w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2011 rok 
 
Radny D. Sobczak spytał w jakim kierunku pójdą zmiany herbu, czy zostanie zmieniony cały  
czy poszczególne elementy. Ponadto spytał czy po spotkaniu z ZTM zostały podjęte jakieś 
decyzje. 
 

Przewodniczący Rady Gminy odnośnie herbu odpowiedział, że podstawową uwagą do herbu 
jest to, że został rozdzielony herb rodu Babickich (składający się z podkowy i bełtu), pan 
Znamierowski stwierdził, że niezasadne jest rozdzielenie tych dwóch elementów i główna 
zmiana polegać będzie na umieszczeniu bełtu  w podkowie, poza tym stwierdził, że nie ma 
podstaw aby w herbie gminy znalazły się szable, ponieważ na terenie gminy nie rozegrała się 
żadna wielka bitwa. Poinformował Pana Znamierowskiego, że jest to zaczerpnięte z 
literatury, było to dla niego nieprzekonywujące, wobec tego Przewodniczący spytał czy Pan 
Profesor widział syrenkę w Warszawie. Pan Znamierowski w celu udzielenia jednoznacznej 
odpowiedzi, zwołał komisję, która stwierdziła, że w herbie mogą być szable. Wobec tego 
jedyną zmianą będzie przesuniecie bełtu ponad szable.    
 

Wójt odnośnie spotkania z przedstawicielami ZTM odpowiedział, że na spotkaniu padły 
uwagi, które przyjął do wiadomości ZTM, jeszcze nie odbyło się spotkanie odnośnie 
zasadności wprowadzenia ewentualnych korekt. Prawdopodobnie do końca miesiąca 
odbędzie się spotkanie.  
Dodał, że po wprowadzeniu korekt od 1 kwietnia ma dużo pozytywnych sygnałów w kwestii 
komunikacji, negatywne w dalszym ciągu są ale bez konkretnego uzasadnienia bo dotyczą 
przywrócenia trasy 712 na poprzednią trasę.  
 
Radny T. Szuba przypomniał, że pod koniec ubiegłej kadencji Rady Gminy, delegaci do 
Związku Międzygminnego „Kampinos” doszli do stwierdzenia, że formuła związku zaczęła się 
wyczerpywać a działania, które miały zaowocować poszukiwaniem nowej formuły 
zostawiono na czas po wyborach. Spytał czy w zarządzie związku pojawił się pomysł na dalsze 
działanie tej organizacji.  
 

Wójt odpowiedział, że był jednym z pierwszych wnioskodawców rozwiązania związku, gdyż 
związek nie prowadzi żadnych zadań dla gmin członków. W dniu dzisiejszym jest Walne 
Zgromadzenie, na którym sprawa ma być dyskutowana.  
  

Radny S. Sumka spytał: 
- czy prowadząc rozmowy dotyczące zorganizowania prokuratury na terenie gminy 
rozważane jest utworzenia Sądu Rejonowego dla powiatu, 
- na jakim etapie jest remont oświetlenia ul. Królowej Marysieńki i czy jest szansa na 
wykonanie remontu w bieżącym roku, 
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- czy są prowadzone rozmowy z firmą Centertel dotyczące przybliżenia masztu do 
zabudowań.  
 
Wójt odpowiedział, że gdyby powstał gmach dla prokuratury to zasadne jest umieszczenie w 
nim również sądu. Te dwie instytucje są ze sobą powiązane.  
Odnośnie umowy z firmą Centertel wyjaśnił, że wstępne warunki zostały wynegocjowane,  
lokalizacja masztu przewidziana jest na końcu działki czyli w znacznej odległości od 
zabudowy, nie powinno być kłopotu z oddziaływaniem tej stacji, w tej części gminy bardzo 
słaby jest sygnał – nadajnik poprawiłby łączność.  
Odnośnie oświetlenia na ul. Królowej Marysieńki poinformował, że rozwiązany został 
problem techniczny braku zgody jednego z właścicieli, obecnie można zlecić projekt – trwa 
wybór projektanta.   
 
Radna K. Gąsowska spytała jak będzie wyglądał monitoring gminy, o którym w swoim 
sprawozdaniu mówił Wójt.  
 

Wójt odpowiedział, że na spotkaniu rozmawiano o koncepcji. Gmina ma od dawna 
wyznaczone rejonu, które powinno objąć się monitoringiem. Przedstawiciele firmy 
powiązanej z TP SA mają otrzymali potrzebne dane, mają przygotować ofertę. Do dnia 
dzisiejszego oferta nie wpłynęła.  
 

6. Sprawozdanie Wójta z realizacji programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi za rok 2010  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie z realizacji 
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 2010 – sprawozdanie stanowi 

załącznik do protokołu.   
 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gminnej 
stanowiącej działki o nr ew. 844/3, 844/6 i 513/1 położonej we wsi Klaudyn, gmina Stare 
Babice. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na 
nieodpłatne i na czas nieokreślony obciążenie nieruchomości gminnych służebnością 
przesyłu, polegającą na prawie korzystania z nieruchomości w celu zainstalowania urządzeń 
oraz korzystania z nich. 
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie § 1, 2 i uzasadnienia i poddał 
go pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” przy obecności 15 radnych.   
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr   VI/34/11 - w sprawie obciążenia nieruchomości gminnej 

stanowiącej działki o nr ew. 844/3, 844/6 i 513/1 

położonej we wsi Klaudyn, gmina Stare Babice    

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych  
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie najmu w drodze przetargu nieruchomości 

oznaczonej nr ew. 60/2 stanowiącej własność gminy położonej we wsi Babice Nowe. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na 
wynajem w drodze przetargu nieruchomości w Babicach Nowych. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr   VI/35/11 - w sprawie najmu w drodze przetargu nieruchomości 

oznaczonej nr ew. 60/2 stanowiącej własność gminy 

położonej we wsi Babice Nowe   

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych  

 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania 

dotychczasowych taryf za dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków w gminie Stare 
Babice na okres do 31 maja 2012roku. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 
omówiony na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. Projekt uchwały 
zakłada przedłużenie obowiązywania dotychczasowych taryf za dostarczanie wody i 
odprowadzanie ścieków do 31 maja 2012r. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr   VI/36/11 - w sprawie przedłużenia obowiązywania 

dotychczasowych taryf za dostarczanie wody i 

odprowadzanie ścieków w gminie Stare Babice na 

okres do 31 maja 2012 roku  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat do taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 
omówiony na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. Projekt uchwały 
zakłada dopłatę do taryf dla wszystkich odbiorców w wysokości: 

1) 0,87 zł/m3 netto  do ceny 1 m3 wody, 
2) 5,75 zł/m3 netto  do ceny 1 m3 ścieków, 

w wyniku czego taryfowe ceny dla odbiorców zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków wyniosą: 

1) cena wody:   3,01 zł/m3 netto + VAT, 
2) cena ścieków:   4,82 zł/m3 netto + VAT. 

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr   VI/37/11 - w sprawie dopłaty do taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych  
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 

rok 2011. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada: 

− zwiększenie dochodów o kwotę 20 329,00 zł. dochody po zmianach wynoszą  
58 606 128,00zł,  

− zwiększenie wydatków o kwotę 20 329,00 zł. wydatki po zmianach wynoszą   
59 292 806,00zł.  

 
Przewodniczący Rady Gminy wniósł o nieodczytywanie § 1, uzasadnienia i załączników do 
projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr   VI/38/11 - w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 

2011r.   

- podjęta została jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych  

 
12. Zapytania radnych. 

 
Radna A. Kaczurba spytała czy od ostatniego spotkania w sprawie komunikacji zmieniły się 
ustalenia z gminą Leszno oraz kiedy ruszy linia powiatowa  
 

Radna B. Skrońska poinformowała, że otrzymała od Pana Klimka informację na temat 
oświetlenia ulicy Poprzecznej, że prawdopodobnie będzie możliwe tylko w obszarze 
zabudowanym. Faza projektowa się zakończyła. Spytała czy gmina ma możliwość wpływu na 
Zarząd Dróg Projektowych aby oświetlenie powstało na całej długości drogi.  
 
Radny S. Lesisz spytał czy w tym roku będzie wyjazd na zjazd sołtysów w Licheniu, 
zaproponował aby sołtysi zrobili składkę na paliwo do autobusu szkolnego.  
 

13. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
Wójt ustosunkował się do zadanych pytań następująco: 
- odnośnie pytania pani Kaczurby – nie ma postępu w sprawie negocjacji z gminą Leszno 
dotyczących komunikacji, gmina Leszno nie przystępuje do rozmów, podczas przypadkowej 
rozmowy poinformował Zastępcę Wójta Gminy Leszno, że jeżeli nie przystąpią do rozmów to 
linia 729 stanie się linią wewnętrzną naszej gminy, wtedy nastąpiło ożywienie, jednak do 
dnia dzisiejszego nie ma żadnego sygnału, jak nie będzie zmiany to stanie się niezbędne 
wystąpienie o zmianę i wycofanie linii z gminy Leszno, która nie partycypuje w kosztach a 
korzysta.  
- odnośnie oświetlenia ul. Poprzecznej sprawa jest otwarta, jeżeli są jakieś niedociągnięcia to 
trzeba się sprawie przyjrzeć, jeżeli są sprawy do zmiany to można podjąć dyskusję, jednak 
przeważnie zarządcy dróg chcą aby to oświetlenie wykonywała gmina lub partycypowała w 
100% kosztów,  
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- odnośnie wyjazdu do Lichenia poinformował, że jest taka możliwość, z zastrzeżeniem 
pokrycia kosztów paliwa i kierowcy, zaznaczył że w ubiegłym roku nie odbył się wyjazd z 
powodu braku chętnych.  
 
Radna A. Kaczurba spytała czy można ustalić wstępnie datę, do której będzie się oczekiwać 
na posunięcie gminy Leszna w sprawie komunikacji, przypomniała, że wcześniej pytała o 
uruchomienie linii powiatowej.  
 
Radna B. Skrońska spytała czy gmina będzie bazować na istniejącym projekcie oświetlenia  
ul. Poprzecznej, czy będzie trzeba wykonać go od początku, czy są zarezerwowane na ten cel 
pieniądze w budżecie.  
 

Wójt odpowiedział, że 
- nie uda się uruchomić nowej linii od 1 maja, obecnie mówi się o 1 września, nie jest to 
zależne od naszej gminy, w projekt są zaangażowane cztery gminy i powiat.  
- daje czas gminie Leszno do pierwszego tygodnia maja, jak nie będzie reakcji to przystąpi do 
zmiany linii na linię wewnętrzną, w celu obniżenia kosztów komunikacji,  
- odnośnie projektu oświetlenia poinformował, że projekt jest sprzed kilku lat, 
zdeaktualizował się  ale nie jest całkowicie bezwartościowy, być może wystarczy odnowić 
pozwolenie na budowę lub dokonać jakichś uzgodnień, jeżeli pojawią się dodatkowe koszty a 
znajdą się pieniądze w budżecie w wyniku przesunięć to zostaną przeznaczone na ten cel.  
 

14. Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w tym punkcie obrad publiczność może 
zadawać pytania, zgodnie z § 29 Statutu Gminy zapytania składa się w sprawach aktualnych 
problemów gminy, a także w celu uzyskania informacji o stanie faktycznym. Rada Gminy nie 
rozpatruje indywidualnych spraw, przedmiotem obrad rady mogą być jedynie sprawy 
publiczne dotyczące społeczności lokalnej, nie zaś sprawy prywatne czy osobiste ( art.6 ust.1 
ustawy o samorządzie gminnym). 
 
Sołtys W. Sulwiński spytał czy są postępy w rozmowach z Zarządem Dróg Wojewódzkich w 
sprawie ul. Sikorskiego, jeżeli budowa drogi nie rozpoczęłaby się w tym roku zaproponował 
budowę chodnika łącznikowego, którego brakuje.  
 

Wójt odpowiedział, że w sprawie ul. Sikorskiego dwa dni temu została wydana decyzja 
wodno-prawna przez Starostwo, została dostarczona bezpośrednio do MZDW, MZDW ma 
komplet dokumentacji niezbędnej do wystąpienia o pozwolenie na budowę do Wojewody. 
Odnośnie   budowy samego chodnika, stwierdził że nie da się wybudować chodnika bez 
reszty elementów modernizacji drogi  
 

Sołtys M. Skoneczny spytał kiedy planowana jest budowa kanalizacji w ul. Warszawskiej w 
Koczargach Nowych.  
Zwrócił uwagę, że autobus linii L-6 jeździ pusty, a inne autobusy też nie są przepełnione.   
 
Wójt odpowiedział, że z harmonogramu wynika, ze budowa kanalizacja będzie rozpoczęta w 
czerwcu 2012 a zakończona w październiku 2013. Poinformował, że spółka Eko-Babice 
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podpisała umowę z NFOŚiGW na pożyczkę pomostowa na kwotę 124mln zł, co otwiera drogę 
do ogłoszenia przetargów o znacznie większym wymiarze niż dotychczas, roboty w bieżącym 
roku ulegną znacznemu przyspieszeniu.   
Odnośnie komunikacji stwierdził, że jak została uruchomiona linia L-6 to były uwagi, że 
pasażerowie się nie mieszczą, zwrócił uwagę, że komunikacja zbiorowa ma to do siebie, że w 
pewnych godzinach i pewnych odcinkach jest mniej pasażerów.  
 
Sołtys T. Kuzmowicz zaapelował o przywrócenie w Zielonkach poprzedniej trasy linii 712, 
mieszkańcy będą zadowoleni.  
 

Wójt powiedział, że postulat ten jest powtarzany od początku zmian w komunikacji, 
postulatorów jest niewielu, przy czym sołtys Kuzmowicz  reprezentuje sołectwo, które nie 
było objęte tą linią. Dodał, że komunikacja jest nieustannie monitorowana przez gminnych 
inspektorów i wyspecjalizowaną komórkę ZTM, ponadto odbywają się narady z niektórymi 
sołtysami i radnymi. Linią 712 w dużej mierze wożone było powietrze. Jeżeli sołtys 
Kuzmowicz wykaże że wydłużenie linii 712 poprawiłoby komunikacje dla sołectwa Zielonki  
to będzie to rozważone i zostaną dokonane korekty. Stwierdził żeby więcej apeli bez 
uzasadnienia nie zgłaszać. Wszystkie wnioski i postulaty są rozpatrywane a tylko zasadne 
wprowadzane.      
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że: 

1) następna sesja odbędzie się 26 maja br. o godz. 15:00,  
2) 5 maja 2011r. o godz. 16:00 odbędzie się wspólne posiedzenie Komisji, tematem 

posiedzenia będzie omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2010r.,  
3) 10 maja 2011r. o godz. 15:00 odbędzie się posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Bezpieczeństwa, tematem posiedzenia będzie: 
− ocena zaawansowania realizacji umowy w zakresie rekultywacji  

i ukształtowania składowiska odpadów w Klaudynie 
− zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Straży Gminnej Gminy Stare Babice. 
− zapoznanie się ze stanem bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Stare Babice, 

4) 12 maja 2011 o godz.  16 odbędzie się posiedzenie Komisji Oświaty, spraw Społecznych, 
Kultury i Kultury Fizycznej, tematem posiedzenia będzie:  

− zapoznanie się z zadaniami realizowanymi przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 
w 2010 roku, 

− podsumowanie wyjazdowych posiedzeń dot. placówek oświatowych, 
5) przypomniał o złożeniu oświadczenia majątkowego.  
6) 12 maja br. o godz. 15:00 i 16:00 Teatr Rodziców Grupy „0” z Przedszkola w Starych 

Babicach zaprasza na przedstawienie pt. „Kto powiedział miau”  
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15. Zakończenie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie VI 
sesji Rady Gminy Stare Babice. 
 
 WICEPRZEWODNICZĄCY PRZEWODNICZĄCY 
 RADY GMINY RADY GMINY 
 
 Adam KOTWICKI Henryk KUNCEWICZ  
 

Protokół sporządziła  

A. Błażejewska   


